
Sammanfattning till årsmötet från Barnens årsmöte i Örebro
Innebandy Utveckling 2020

Från lagens och barnens kommentarer:
Utrustning
Kommentarer kring material i vissa hallar, våra matchkläder, spelarunik utrustning etc.

- Styrelsen har valt att inrätta en funktion i föreningen som materialansvarig för att på ett
bättre sätt styra och hantera våra materialrelaterade frågor mot alla lag.

- En klubbhoodie har tagit fram och kommer erbjudas via Klubbteamet.

Samarbete med seniorlagen
- Styrelsen har påmint samtliga ledare att vi har stora möjligheter att bjuda in A-lagsspelare till

våra träningar. Relationen klubbarna emellan är god och vi har fritt inträde till deras
matcher.

Cuper, aktiviteter och träningsläger
- Utöver det som föreningen erbjuder alla lag är det fritt att själva bedriva lagkassor som

möjliggör aktiviteter. I nuläget har vi som klubb ingen 100% konkret plan på egna cuper,
gemensamma cupanmälningar eller gemensamma träningsläger, men det är inget vi
utesluter i framtiden.

Ungdomsstyrelse
- Styrelsen är mycket positiva till att införa en ungdomsstyrelse, i enlighet med beslut på

barnens årsmöte.

Från diskussionsgrupperna:
Klubbkänsla – Vad är viktigt för att NI ska känna er som en del av Örebro Innebandy?

- Styrelsens bedömning är att vi ligger bra med gälande klubbkänslan. Material och
klädesfrågor anses som viktiga vilka vi hoppas kunna hantera med fortsatt bra samarbete
med Klubbteamet och en materialansvarig.

Hur är en BRA ledare?
- Här finns mycket åsikter och vi hoppas kunna fortsätta vår bana mot riktigt bra ledare

genom utbildning och ledarträffar. På sikt vill vi också kunna etablera en roll som
klubbtränare för våra äldre lag.

Ska vi toppa lagen vid VISSA turneringar, tex DM, från 12 års ålder?
- Här är ledarskapet jätteviktigt. Åsikterna sprider ifrån att understryka riskerna med toppning

via att 14-15 år kanske borde vara gränsen till att vara positiva. Vår riktlinje att bara toppa
lagen i DM-spel känner vi är fortsatt rätt.

Hur ska vi få in PENGAR så att vi kan driva föreningen?
Yngre lag vill hellre sälja och äldre lag vill hellre arbeta. Barnen är positiva till att avgifterna ska höjas,
men vi ser i styrelsen också vikten av att alla ska kunna deltaga. Ett av förslagen var att hitta något
jobb som blir VÅR grej som Örebro innebandy alltid gör, vilket vi ska försöka etablera under
kommande år.


